
RAPORT DE ACTIVITATE - 2023

ROXANA CANTEA - Consilier General al Municipiului Bucuresti, apartenenta la

grupul politic USR - Uniunea Salvati Romania.

Pe parcursui anului 2023, activitatile pe care le-am desfasurat in cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucuresti sunt urmatoarele:

D Am participat la 21 de sedinte ordinare si extraordinare ale Consiliului
General, sedinte pentru care m-am pregatit analizand peste 400 de proiecte de
hotarare propuse pe ordinea de zi a sedintelor si asupra carora mi-am exprimat
votul Tn conformitate cu prevederile din Codul Ad mini strati v.

Aici puteti consulta codul administrate, eel care descrie atributiile si obligatiile
consilierilor: https://legisiatie.iust.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/249654 .

D Am participat la peste 50 sedinte Tn cadrul comisiilor de specialitate unde
sunt membru: Comisia de Sanatate, Sport si Protectie Sociala, Comisia de
Patrimoniu, Comisia de Invatamant si Tineret - dezbatem si avizam pozitiv sau
negativ proiectele de pe ordinea de zi a sedintelor CGMB. - aici puteti consulta
sedintele: http5://www.pmb.ro/consiliu/sedinte/inreqistrah-sedinte/2022 .

Activitatile de mai sus au presupus numeroase Tntalniri fizice si online, in special cu
colegii din grupul USR, dar si cu personalul primariei, cotegi consilieri din alte grupuri
politice si specialist! din diverse domenii. Multa documentare individual^ si dezbateri cu
colegii de alianta.

D Am fost Presedinte de sedinta Tn perioada 08 iunie - 07 septembrie 2023. Prin
acest rol am prezidat noua sedinte de consiliu, si am participat la intalniri
saptamanale (in plus fata de cele deja mentionate), unde am fost prezenta la
discutii cu Primarul General si leaderii grupurilor politice privind ordinea de zi a
sedintelor. Am primit cereri si petitii din partea cetatenilor si am discutat cu ei cu
scopul de a-i ghida Tn pasii administrativi de urmat ca sa rezolve problemele
punctuale pe care le au.



D Am avut audience cu cetatenii orasului Bucuresti atunci cand mi s-a solicitat
acest lucru.

D Am participat la dezbateri publice organizate pe diverse teme/proiecte de
hotarare care urmau sa treaca prin votul Consiliului.

In calitate de reprezentant al actionarutui CGMB conform hotararii CGMB 439/2020, si
reprezentant al actionarului CICLOP SA conform hotararii AGA nr. 9/04.03.2021:

D Compania Municipala Sport pentru Toti Bucuresti SA si Compania Municipala
Medicata Bucuresti SA nu mai au activitate - sunt in proces de tichidare/
insolvents si, prin urmare, activitatea Adunahi Generale a asociatiior a fost
minimala.

In calitate de membru al Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica la nivelul Municipiului
Bucuresti:

D Am participat la sedin^ele comisiei Tn perioada ianuarie - decembrie 2023 si la
realizarea unei consultari publice, pe baza de formular online cu Tntrebari, despre
cat de siguri se simt bucurestenii Tn oras si ce propuneri au pentru noi astfel meat
sa crestem gradul de siguranta la nivelul Municipiului Bucuresti.

Tn caiitate de Coordonator al Comitetului privind scoala Tn sistem dual la nivelul
Municipiului Bucuresti, pe parcursul anului 2023:

D Am vizitat scoli si licee cu cfase de invatamant dual si am discutat problemele
reale cu care se confrunta elevii si profesorii si eventuale solutii cu care sa
Tmbunatati activitatea.

Pe parcursul anului am fost prezenta Tn calitate de participant sau speaker la
evenimente tematice din oras, organizate de ong-uri si institutii municipale sau nationale
cu activitate inclusiv asupra Municipiului Bucuresti, Tn calitatea mea de Consilier
General fiind Tn dialog continuu cu cat mai multi concetateni, cautand solutii pentru
problemele orasului si directii de dezvoltare moderne si usor de implementat.


